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ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΔΣ ΣΜΕΔΕΚΕΜ 

 

337η Συνεδρίαση ΔΣ, Πέμπτη 30 Μαρτίου 2023 
1ο θέμα Επικύρωση πρακτικού 336ης συνεδρίασης ΔΣ/9.3.2023. Ομόφωνη 
2ο θέμα Η Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη σχετικά με τις συζητήσεις που είχε με τους Προέδρους των ΣΕΓΜ και 

ΣΜΕ, για τη συνάντηση με τον Υφυπουργό Υποδομών που ζητήθηκε εγγράφως, χωρίς απάντηση από 
το Υπουργείο. Άποψη του ΣΕΓΜ είναι να γίνουν οποιεσδήποτε διαβουλεύσεις επί των εκκρεμών 
θεμάτων της νομοθεσίας δημοσίων συμβάσεων μετά τις εθνικές εκλογές του Μαΐου 2023. Το ΔΣ 
αποφάσισε να γίνουν συνεννοήσεις με τον ΣΜΕ, ώστε να ξαναζητηθεί συνάντηση με τον Υφυπουργό, 
επειδή τα εκκρεμή θέματα είναι πολύ σημαντικά. Ομόφωνη. 

3ο θέμα Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα να σταλεί στο Εργοληπτικό Βήμα άρθρο με θέμα τα εκκρεμή θέματα του 
θεσμικού πλαισίου των δημοσίων συμβάσεων. Ομόφωνη. 

4ο θέμα – 4.1 Συζητήθηκαν τελευταίες οργανωτικές λεπτομέρειες για την εκδήλωση που οργανώνει ο Σύλλογος 
με το ΤΕΕ/ΤΚΜ για ενημέρωση με θέμα το χρηματοδοτικό εργαλείο ΤΜΕΔΕ-HDB 

 

338η Συνεδρίαση ΔΣ, Τρίτη 25.4.2023 
1ο θέμα Επικύρωση πρακτικού 337ης συνεδρίασης ΔΣ/30.3.2023. Ομόφωνη 
2ο θέμα Το ΔΣ ενημερώθηκε για προβλήματα σε διακήρυξη του Δήμου Στυλίδας, για την ανάθεση μελέτης 

δικτύου ύδρευσης. Τα προβλήματα αφορούν στη ζητούμενη τεχνική & επαγγελματική ικανότητα, 
για την οποία έπρεπε να ζητηθεί γνώμη του Τεχνικού Συμβουλίου της ΓΓΥ. Το ΔΣ αποφάσισε να 
εγκρίνει την επιστολή προς τον Δήμο, που εστάλη ήδη, για να φθάσει εγκαίρως πριν από τη λήξη 
της προθεσμίας υποβολής των προσφορών. Με την επιστολή ζητήθηκε η επαναπροκήρυξη της 
μελέτης, και κοινοποιήθηκε, μεταξύ άλλων στην αρμόδια Αποκεντρωμένη Διοίκηση, και στην Ειδική 
Υπηρεσία Διαχείρισης του ΕΠ Στερεάς Ελλάδας, που χρηματοδοτεί τη μελέτη. Ομόφωνη. 

3ο θέμα Το ΔΣ ενημερώθηκε για προβλήματα σε διακήρυξη του Δήμου Αριστοτέλη, για την ανάθεση μελέτης 
κατασκευής λιμενικών εγκαταστάσεων. Τα προβλήματα αφορούν στη ζητούμενη τεχνική & 
επαγγελματική ικανότητα, για την οποία έπρεπε να ζητηθεί γνώμη του Τεχνικού Συμβουλίου της ΓΓΥ. 
Επιπλέον, ζητείται ικανότητα που δεν έχει καμία σχέση με το αντικείμενο της υπό ανάθεση σύμβασης. 
Αποφασίστηκε να αποσταλεί επιστολή προς τον Δήμο, ζητώντας την επαναπροκήρυξη της μελέτης και 
να κοινοποιηθεί, εκτός από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση, και στο Πρόγραμμα ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ που 
χρηματοδοτεί τη μελέτη. Ομόφωνη. 

4ο θέμα Το ΔΣ ενημερώθηκε για απόφαση του ΔΣ της ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ ΑΕ να αναθέσει σύμβαση (εκτιμώμενης 
αξίας περίπου 23,0 εκ. ευρώ προ ΦΠΑ) παροχής υπηρεσιών Τεχνικού Συμβούλου για την υποστήριξη 
του Προγράμματος Οδικής Ασφάλειας στο εθνικό & το επαρχιακό οδικό δίκτυο της χώρας. Το ΔΣ 
αποφάσισε να σταλεί επιστολή προς την ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ ΑΕ, ζητώντας την ανάθεση της σύμβασης 
κατά τμήματα, ανά Νομό ή Περιφέρεια, όπως και με το προηγούμενο Πρόγραμμα της εταιρείας 
(μελέτες οδικής ασφάλειας υπεραστικού οδικού δικτύου), ώστε να είναι περισσότερο ευέλικτες οι 
συμβάσεις, και να κατανεμηθούν σε μεγαλύτερο αριθμό οικονομικών φορέων. Ομόφωνη. 

5ο θέμα Η Πρόεδρος ενημέρωσε το ΔΣ σχετικά με νέα διάταξη που αφορά στις αμοιβές των μελών Επιτροπών 
Διαγωνισμού του άρθρου 221 του ν. 4412/2016, που είναι στελέχη αναθετουσών Αρχών. Η διάταξη 
αυτή καταργεί, προφανώς εκ παραδρομής, το άρθρο 188 του ν. 4782/2021, το οποίο αφορά στις 
αμοιβές των μελών των Επιτροπών που είναι ελεύθεροι επαγγελματίες. Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα 
να σταλεί επιστολή προς τα αρμόδια Υπουργεία, με το οποίο να ζητά να διορθωθεί το σφάλμα 

6ο θέμα Αναβλήθηκε η συζήτηση επί του πορίσματος της ομάδας εργασίας για τη διαμόρφωση πρότασης 
εξειδίκευσης θεμάτων σχετικών με την απόφαση Υπουργού ΥΠΕΝ/ΔΠΟΛΣ/53355/1219/27.5.2022 

7ο θέμα – 7.1 Το ΔΣ ενημερώθηκε για την επιστολή του συναδέλφου Α.Π. σχετικά με τη δόμηση σε εκτός σχεδίου 
περιοχές μετά την απόφαση 176/2023 του ΣτΕ. Μετά από διαλογική συζήτηση επί του περιεχομένου 
της επιστολής, και παρά το γεγονός ότι το ΔΣ εξέφρασε σύμφωνη γνώμη, αποφασίστηκε ομόφωνα 
να μη γίνει ενέργεια, επειδή το θέμα δεν αφορά σε δημόσιες συμβάσεις, και, επομένως δεν είναι 
αντικείμενο αρμοδιότητας του Συλλόγου. 

7ο θέμα – 7.2 Το ΔΣ ενημερώθηκε για επιστολή του ΠΑΣΕΕΜ (Πανελλήνιος Σύλλογος Ελευθέρων 
Επαγγελματιών Μηχανικών), σχετικά με τη μεταφορά των ηλεκτρονικών συστημάτων που 
χειρίζεται το ΤΕΕ (έκδοση οικοδομικών αδειών, έλεγχος δόμησης κ.λπ.), από το ΤΕΕ στο ΥΠΕΝ, 
επειδή παρατηρούνται μεγάλες καθυστερήσεις και δυσλειτουργίες. 

7ο θέμα – 7.3 Το ΔΣ ενημερώθηκε για την επιστολή που απέστειλε η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Θεσσαλίας-
Στερεάς Ελλάδας προς τον Δήμο Στυλίδας, ζητώντας τον φάκελο της δημόσιας σύμβασης 
προκειμένου να ελέγξει τις καταγγελλόμενες από τον ΣΜΕΔΕΚΕΜ παραλείψεις. 

 


